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Konsultacje Społeczne

Protokół Ze Spotkania w dniu 26.07.2016r. w Splawie omówienia uwag do StrategiiRozwiązywania

Problemów Społecznych dla Powiatu Wołomińskiego do roku 2020

W dniu 26.07.2016r. odbyło się spotkanie dotyczące uwag do projektu Strategii

Rozwiązywania Problemów Społecznych dla Powiatu Wołomińskiego do roku 2020. W spotkaniu

wzięIiudział:

- Pani Aneta Piotrowska - Sekretarz Starostwa Powiatowego w Wołominie;

- Pani BoŻena'Woldon _ Zastępca Naczelnika Wydziału ochrony Zdrowta i Polityki Społecznej

Starostwa Powiatowego w Wołominie;

- Pani Dorota Romańczuk - Naczelnik Wydziału Spraw obywatelskich Starostwa Powiatowego w

Wołominie;

- Pani Wiesława Gorzelana - Gałązka - Naczelnik Wydziału E'dukacji Starostwa Powiatowego w

Wołominie;

- Pani Jolanta Lejk - Naczelnik Wydziału Planowania i Rozwoju Starostwa Powiatowego

w Wołominie;

- Pan KrzysŹof Mikulski - Główny Specjalista w Wydziale ochrony Zdrowia i Polityki Społecznej

Starostwa Powiatowego w Wołominie;

- Pani Paulina Szczęsna - Asystent Starosty w Starostwie Powiatowym w Wołominie.

Spotkanie rozpoczęła Pani Bożena Woldon' witając zwloszone osoby. Następnie głos zabrał

PanKrzysztof Mikulski, który omówił jakie jest stanowisko Wydziału ochrony Zdrowia i Polityki

Społecznej do uwag przesłanych przez ww. osoby drogą elektroniczną. Pan Krzysztof Mikulski

przedstawił rownież jak wyglądała praca nad dokumentem, kto brał udział w spotkaniach.

Podziękow aŁ takze za przesłarte uwagi.

Następnie głos zabtała Pani Aneta Piotrowska, która Zaproponowała przedŁużenie okresu

obowiązywania dokumentu, poniewaz ułatwi to reaIizację celów strategicznych. Wszystkie zebrane

osoby przystały na tę uwagę, dlatego postanowiono zmienió czas obowląZryanla Strategii do roku

2025.

Pani Wiesława Gorze|ana Gałry'ka dodała uwagę' Że w dokumencie nie ma

harmonogramu, Szacowanych kosztów, należy też poprawić ewaluację - brakuje miemików

w celach tej Stategii. Pani Jolanta .Lejk dodała, że celów jest zbyt duŻo, naleŻy załoŻyc w jaki



sposób będą realizowane zadania oraz zwrócić uwagę jaki będzie postęp realizacji poszczególnych

działań. Pani Naczelnik Wydziału Planowania i Rozwoju zaproponowała takŻe zmiane

nazewnictwa celów ze strategicznych na np. długofalowe.

Na zakończenie Pan Krzysztof Mikulski podsumowaŁ przekazane uwagi dodatkowe. Nikt

nie zgłosił więcej uwag' więc spotkuie zakoiczono.

Ustalono:

- przedłvŻyć okres obowiązywania Strategii do roku2025;

- częśÓ celów okreŚlić jako strate giczne, pozostałe cęlę działan przyjąĆ, jako działania długofalowe;

- wskazać harmonogram realizaĄi celów, realizatorow oraz ewentualne koszty realizacji

- przedstawic załoŻenia ewaluacji Strategii razęm z miernikami, wskaźntkami oraz wskazac

r eahzator a i czas j ej przepr ow adzania

- po dokonaniu uzgodnień wewnętrznych przekazac dokument Zarządowi Powiatu celem przyjęcia

stosownej uchwały o przekazaniu projektu dokumentu do uzgodnień, konsultacji społecznych.
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